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朝陽科技大學
095學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	3182
	Course Number
	3182

	授課教師
	林木春
	instructor
	LIN,MU CHUN

	中文課名
	企業倫理
	Course Name
	Business Ethics

	開課單位
	企業管理系(二在)三B
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	1
	Credits
	1

	課程目標
	本課程以倫理學為經，職場工作為緯，探討如何將倫理精神落實在工作中，建立良性的工作哲學及敬業又專業的工作態度。
	Objectives
	The penetration curriculum teaches with the case discussion, how promotes the student to affect the professional service process to the business value with the individual value, and can conform to the business ethics requirement to provide the professional service.

	教材
	企業倫理的實踐  五版 吳成豐著 前程書局
	Teaching Materials
	 The Practices of Bussiness Ethics

	成績評量方式
	期中考 

期末報告與平常考量
	Grading
	期中考與平常成績各百分之三十 

期末報告百分之四十

	教師網頁
	

	教學內容
	探討1. 企業倫理理論與特性，2. 企業各職能部門之運作與管理，3. 倫理領導,4.倫理決策倫理企業倫理與主組織績效 ,5.公司治理語議題全球企業倫理 ,6.服務倫理,7. 企業倫理之互動 ,8.非營利事業之倫理,8.電子商務倫理議題,9.企業倫理教育,10. 建構倫理的公司.
	Syllabus
	1.Access to bussiness ethics,2.Ethics leadership,3. The internation among ethical decision making, business ethics and organization performance,4. The ethical issue of corporation governance,5. Global business ethics,6.ethics on service industry,7. The interaction of business eyhics,8. Ethical issue on nonprofit organization,9. Ethical issues on electronic commerce,10.Business ethics education,11.Structuring an ethical company.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

